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Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w osiedra mieszkaniowego przy uricy piockiej, a szczeg6rno6ci

mieszkadc6w bloku Plocka r27 zwracam siq z proSbq o przebudowq parkingu w ceru zwiqkszenia

liczby miejsc parkingowych. Na obszarze, na kt6rym obecnie znajduje siq parking sq miejsca,

kt6re mo2na wykorzystai na kolejne miejsca parkingowe.

Z powa2aniem


